

Our Ref.: RAKCC/SS/AA/033/2018

29th November, 2018

Mr. Saif Sayaah Al Mansoori
Head of Listed Companies Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi

29 نوفمبر 2018م

سعادة / سيف صياح المنصوري
رئيس إدارة الشركات المدرجة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي

NOMINEES OF THE BOARD OF DIRECTORS OF RAS AL KHAIMAH CEMENT COMPANY

Referring to the above mentioned subject, we are pleased to inform you of the names of the nominees of the board of director and who satisfy the conditions for nomination, which will be submitted to the shareholders at the forthcoming AGM to be held on 13/12/2018 for election and is as follows: -

1. Saeed Saif Rashed Hamarain AlMheiri - Independent.

The company has to declare the names of the nominees with its own advertising Panel on the company website (www.rakcc.ae). The nominee has already been approval from the Department of Economic Development.

Best regards,



أحمد علي النعيمي
المدير العام
AHMED ALI ALNUAIMI
GENERAL MANAGER



أسماء مرشحي مجلس إدارة شركة إسمنت رأس الخيمة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يسرنا إعلامكم بأسماء المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة إسمنت رأس الخيمة والذين انطبقت عليه شروط الترشيح، والتي ستعرض على مساهمي الشركة في إجتماع الجمعية العمومية القادم والمزمع عقده بتاريخ 2018/12/13م لإنتخابه وهو كالتالي

-:

1. سعيد سيف راشد حمر عيْن المهيري - مستقل.

هذا وقد قامت الشركة بإعلان أسماء المرشحين بلوحة الإعلان الخاصة بها وعلى موقع الشركة بشبكة المعلومات الدولية (www.rakcc.ae). وقد تم أخذ موافقة المرشح مسبقاً من دائرة التنمية الاقتصادية.

هذا ولكم جزيل الشكر والامتنان ،،،

* نسخة للمادة هيئة الأوراق المالية والسلع